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Protokół posiedzenia nr 44/2021 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 1 czerwca  2021r. od godz. 15.15 do 18.30 

Skład komisji - 10 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 10 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

-    Burmistrz Miasta –  Ryszard Niedziółka  

-    Z-ca Burmistrza  –    Maciej Wróbel  

-    Skarbnik Miasta  –  Kamila Wybraniec 

-    Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

-     Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć 

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM Krystian Abramowicz, który 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformował, że z uwagi na fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

na Przewodniczącego obrad    dzisiejszego    posiedzenia     radną   Wiolettę Czech, jednocześnie 

Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM. 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Omówienie  skargi na uchwałę Nr XXXV/259/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 25 marca 

2021 r w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018r. w 

sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do którego nie zgłoszono zmian i który: 

  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM przyjęła  8 głosami „za”. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie - przyjęła  jednogłośnie. 

Komisja Gospodarki Komunalnej  RM przyjęła:  jednogłośnie 
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Ad. pkt.3 

Mecenas Agnieszka Jakubowska  omówiła skargę na uchwałę Nr XXXV/259/2021 Rady Miejskiej  

w Kętrzynie z dnia 25 marca 2021 r w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej  

w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn, oraz poinformowała, że Rada powinna przekazać skargę  

w terminie 30 dni do WSA. W tym zakresie konieczne jest podjęcie uchwały o przekazaniu skargi  

do WSA wraz z odpowiedzią na skargę, albo podjęcie uchwały o przekazaniu skargi do WSA wraz z 

wnioskiem o umorzenie postępowania, przedkładając uchwałę Rady o uwzględnieniu w całości skargi  

i skorzystaniu z  uprawnień auto kontrolnych przewidzianych w art. 54 § 3 p.p.s.a. 

Radny Daniel Sapiński stwierdził, że jest za stanowiskiem broniącym tej uchwały, pozwólmy 

zadecydować sadowi. Jako przykład podał Olsztyn, gdzie taka uchwała obowiązuje. 

Zdaniem Mecenas Agnieszki Jakubowskiej ta uchwała jest nie do obronienia, celem ustawy jest 

przeciwdziałanie alkoholizmowi, uzasadnienie ekonomiczne nie ma znaczenia, odwołując się  

zyskujemy czas. Aby obronić tego stanowiska należy wykazać, że zwiększenie limitów wpłynie  

na ograniczenie spożycia alkoholu. Zawsze trzeba mieć na uwadze cel ustawy. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział: w związku z tym, że mamy limit taki jaki mamy,  

w lipcu dojdzie do przestoju sprzedaży alkoholu w trzech sklepach. Ze względu na brak limitów przez 

 3 dni alkoholu sprzedawać nie będą. Kętrzyn w porównaniu z innymi miastami ma niższy limit. Liczba 

koncesji jest wyczerpana, nie widzę możliwości odzyskania koncesji. To nie jest wspieranie 

alkoholizmu, mamy wykorzystany limit pozwoleń. Chodzi o to, aby Kętrzyn się rozwijał - duże sklepy 

spożywcze. Musimy spojrzeć w przyszłość, przeanalizować czy jesteśmy w stanie coś zrobić.  

Zdaniem radnego Tomasza Komorowskiego zwiększenie limitu zezwoleń spowoduje zwiększoną 

dostępność. Radny Czesław Ćwik stwierdził,  że ta skarga jest nie do obrony i należy wycofać się  

z tego punktu, jeżeli jest zapotrzebowanie na zezwolenia należy zmienić Gminny Program 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych, „nie idźmy do sądu przegrać w tej sprawie, usuwając ten 

paragraf powrócimy do ilości, którą mamy na stan dzisiejszy, nie traćmy czasu, wykorzystajmy go  

na pracę nad programem”. Zdaniem Radnej Heleny Szymkiewicz program GKRPA jest uchwalany raz 

w roku i nie podlega zmianom. Mecenas Agnieszka Jakubowska powiedziała, że gminny program jest 

uchwałą i jak każdą uchwałę można go zmienić, natomiast zmiana tej uchwały w trakcie roku może 

być różnie postrzegana przez organy nadzoru. Radny Dariusz Duczek zaproponował, aby wystąpić na 

drogę sadową, dzięki temu zyskamy czas na zmianę programu i uporządkowanie spraw. 

Zdaniem Radnego Zbigniewa Nowaka należy uchylić § 1 i wystąpić z wnioskiem o umorzenie 

postepowania. Taki jest program. Czekanie na uchylenie przez 3 miesiące jest bezsensowne. Radny 

Jan Mickiewicz poparł stanowisko radnych Czesława Ćwika i Zbigniewa Nowaka. Przewodniczący rady 

Rafał Rypina powiedział, że pierwsza uchwała dotycząca ograniczenia sprzedaży alkoholu nie została 

podjęta. Nie jest za nocnym ograniczeniem sprzedaży alkoholu. 

Następnie radny Czesław Ćwik głosił wniosek o usunięcie § 1, czyli  podjęcie uchwały o przekazaniu 

skargi do WSA wraz z wnioskiem o umorzenie postępowania i przedłożenie uchwały Rady  

o uwzględnieniu w całości skargi i skorzystaniu z  uprawnień auto kontrolnych przewidzianych w art. 

54 § 3 p.p.s.a. 

 

Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 5 głosów „przeciw”,  

0 głos „wstrzymujących się” 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu – negatywnie zaopiniowała 

wniosek 

 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: : 1 głos „za”, 6 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – negatywnie zaopiniowała wniosek.  
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 1 głos „za”, 3 głosy „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” – negatywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Następnie poddano pod głosowanie drugi wariant, czyli podjęcie uchwały o przekazaniu skargi do WSA 

wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujących się”, 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu – pozytywnie zaopiniowała 

wariant drugi. 

 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 5 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” pozytywnie zaopiniowała wariant drugi. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała wariant drugi. 

 

W wyniku przeprowadzonych głosowań wybrano  wariant drugi, czyli podjęcie uchwały o przekazaniu 

skargi do WSA wraz z odpowiedzią na skargę. Mecenas Agnieszka Jakubowska zobowiązała się 

przygotować projekt uchwały o przekazaniu skargi do WSA wraz z odpowiedzią na skargę.  

 

 

Ad. pkt 4.Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków. 

Ad. pkt 5. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej 

 

(-) Krystian Aleksander Abramowicz 

 

 


